
Protokół Nr 8.2011

 z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku, 
które odbyło się w dniu 16 maja 2011 roku w godzinach 1000 – 1300.

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 13. W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Konrad Siemienkiewicz.

Ponadto w posiedzeniu udział wziął:
• Sekretarz Miasta – Marcin Radziłowicz,
• Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki  Odpadami „Eko-MAZURY” sp z o.o.  -  Edward 

Palczewski.
• Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Sławomir Chilicki,
• Naczelnik Wydziału Wydziału MK – Andrzej Semeńczuk,
• Kierownik ZI sp. z o.o. - Halina Bender,
• Inspektor  ds. planowania i realizacji budżetu – Barbara Dąbrowska,
• Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju – Renata Samełko.

Przyjęty porządek obrad:
1. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

3. Omówienie stanu zabezpieczenia potrzeb mieszkalnictwa w mieście.

4. Opinia Komisji do projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad najbliższej sesji  
Rady  Miasta.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

6. Sprawozdanie  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Odpadami  „Eko-MAZURY”  sp.  z  o.o. 
w  Ełku  z  realizacji  inwestycji  „Budowa  Zakładu  Unieszkodliwiania  Odpadów 
komunalnych wraz ze składowiskiem odpadów w Siedliskach k/Ełku” za I kwartał 2011 
roku.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zapoznał  zebranych  z  porządkiem 

obrad  Komisji  informując,  że   Komisja  nie  będzie  omawiała  na  tym  posiedzeniu 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2010 rok ze względu na ograniczenie 
czasowe.  Przesunięciu  ulegają  również  poszczególne  punkty  porządku  obrad  jw. 
Planowany jest wyjazd o godz. 11.30 na inwestycję w Siedliskach k/Ełku.  

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie poprzez aklamację przyjęli porządek obrad jak 
wyżej.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do 

protokółów z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  poprzez  aklamację  przyjęli  

protokół Nr 7.2011 z dnia 15 kwietnia 2011 roku.



Do punktu  3- go 
Naczelnik  Wydziału  MK  Andrzej  Semeńczuk  omówił  informację  o  stanie 

zabezpieczenia  potrzeb  mieszkalnictwa  w  mieście  Ełku  –  informacja  w  załączeniu  do 
protokołu.
W tym roku będzie potrzeba powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Na czerwcowej 
sesji zostanie zatem zgłoszony wniosek o powołanie tej Komisji.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski  zwrócił  się  z  pytaniem – czy przy 
przydzielaniu  mieszkań  zwraca  się  uwagę  na  architekturę  miasta,  na  jej  ładniejszy 
wygląd? Chodzi  tutaj  o wykwaterowania i  wyburzenie zniszczonych budynków, między 
innymi przy ul.  Grajewskiej,  czy też budynek przy ul.  Armii  Krajowej,  gdzie okna są w 
szczycie budynku i należałoby dokonać zamiany mieszkania a okna zamurować.

Naczelnik Wydziału MK Andrzej Semeńczuk – co do ulicy Grajewskiej przystąpiliśmy 
do  zamiany.  Wyburzony zostanie  budynek  przy  ul.  Wojska  Polskiego  75,  jest  on  już 
wysiedlony.

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poinformował,  że  wpłynęły  dwa 
podania:   Pani  Anny Polakowskiej  i  Pani  Urszuli  Nieczejewskiej  o  przydział  mieszkań 
komunalnych.  Jako Komisja  kierujemy je  do Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej,  po jej 
powołaniu.

Komisja  zapoznała  się  z  informacją  o  stanie  zabezpieczenia  potrzeb 
mieszkalnictwa w mieście Ełku. Nie wniesiono uwag.
Komisja  po  zapoznaniu  się  z  podaniami:  Pani  Anny  Polakowskiej  i  Pani  Urszuli 
Nieczejewskiej adresowanymi do Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku, które do Biura Rady Miasta Ełku wpłynęły w dniu 11.05.2011r. kieruje je do 
Prezydenta  Miasta  z  prośbą  o  przekazanie  do rozpatrzenia  przez  Społeczną  Komisję 
Mieszkaniową, po jej powołaniu.

  
Do punktu  4- go 

Komisja  przystąpiła  do  zaopiniowania  projektów  uchwał  związanych  tematycznie 
z pracą Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.

Inspektor  ds. planowania i realizacji budżetu – Barbara Dąbrowska omówiła projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok  w pkt.  II) w zakresie 
dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
1. „Kompleksowe uzbrojenie terenu pod inwestycje przy ul. Krzemowej w Ełku” 

dział  600, rozdział  60016 § 6057 i  6059 n – zmniejszenie w 2011 r.  wydatków ze 
środków własnych o kwotę 150 000 PLN oraz zmniejszenie wydatków i  dochodów 
o kwotę 1 074 684 PLN w związku z uzyskaniem oszczędności po przetargowych.

2. „Modernizacja ulicy Nadrzecznej i Brzozowej” dział 600, rozdział 60016 § 6050 
– zwiększenie wydatków ze środków własnych w roku 2011 o kwotę 285 000 PLN 
w związku z zamiarem zakończenia prac związanych z budową ulicy Nadrzecznej (ok. 
200  mb.)  w kierunku  ulicy Sezamkowej  wraz  z  kanalizacją  deszczową.  Powyższe 
prace nie były objęte umową podstawową. Inwestycja przewidziana do realizacji przez 
PUK w Ełku.,  w/w prace zostały wycenione na kwotę ok. 240 tys.  PLN, pozostałe 
środki  przeznacza  się  na  opłacenie  umowy przyłączeniowej  z  PGE oraz  pokrycie 
ewentualnego kosztu zwiększenia podatku VAT z 22% na 23%.

3. „Modernizacja ulicy Sikorskiego na odcinku od ul. Łukasiewicza do ul. Dolnej” 
dział  600,  rozdział  60016 §  6050 –  zmniejszenie  wydatków ze środków własnych 
w  roku  2011  o  kwotę  300 000  PLN  w  związku  z  uzyskaniem  oszczędności  po 
przetargowych.

4. „Renowacja  zabytkowej  kamienicy  przy  ul.  Małeckich  3  wraz  z  przyległym 
zabytkowym Parkiem Solidarności w Ełku”  dział 921, rozdział  92120 § 6059  –



zwiększenie  wydatków  ze  środków własnych  w  roku  2011  o  kwotę  120 000  PLN 
z  przeznaczeniem  tej  kwoty  na  wykonanie  iluminacji  kamienicy  oraz  sieci 
komputerowej nie objętej zamówieniem podstawowym.

5. „Rozbudowa promenady pieszo – rowerowej wzdłuż nabrzeża jeziora Ełckiego” 
dział  926,  rozdział  92695  §  6059  –  zwiększenie  wydatków ze  środków własnych 
w roku 2011 o kwotę 60 000 PLN na wykonanie robót dodatkowych polegających m.in. 
na  wycince  drzew,  zwiększeniu  ilości  palisad  w  celu  zabezpieczenia  skarpy, 
wzmocnieniu podbudowy w dojeździe do separatora na placu wypoczynkowym.

6. „Budowa parkingów w kwartale przy ul. Wojska Polskiego 4-6” dział 600, rozdział 
60017 § 6050 – wprowadzenie do budżetu miasta nowego zadania inwestycyjnego na 
2011r.  finansowanego  ze  środków  własnych  z  przeznaczeniem  na  ten  cel  kwoty 
200 000 PLN.  W roku 2010 został opracowany projekt zagospodarowania podwórek 
oraz  placu  zabaw.  Zadanie  wnioskowane  było  do  projektu  budżetu  na  rok  2011 
z zamiarem wykonania go w ramach uzyskanych oszczędności po przetargowych.

7. „Modernizacja  ulicy  Bema”  dział  600,  rozdział  60016  §  6059  –  zmniejszenie 
wydatków  ze  środków  własnych  w  roku  2011  o  kwotę  120 000  PLN  w  związku 
z uzyskaniem oszczędności po przetargowych.

8. „Budowa ulicy Bahrkego na os. Konieczki”  dział 600, rozdział 60016 § 6050  – 
zmniejszenie  wydatków  ze  środków  własnych  w  roku  2011  o  kwotę  10 000  PLN 
w związku z zakończeniem i rozliczeniem  prac związanych z realizacją inwestycji.

9. „Budowa dróg na os. „Leśnym” dział 600, rozdział 60016 § 6050 –  zmniejszenie 
wydatków  ze  środków  własnych  w  roku  2011  o  kwotę  50 000  PLN  w  związku 
z  ustaleniem  ostatecznego  zakresu  prac  dodatkowych  związanych  z  wykonaniem 
umownego zakresu zadania.

10. „Modernizacja  ulicy Mickiewicza  –  II  etap” dział  600,  rozdział  60016  §  6009 – 
zmniejszenie  wydatków  ze  środków  własnych  o  kwotę  35 000  PLN  w  związku 
z zakończeniem i rozliczeniem  prac związanych z realizacją inwestycji.

Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok.

* * *
Inspektor  ds. planowania i realizacji budżetu – Barbara Dąbrowska omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2011 – 
2027,  który  jest  konsekwencją  przedłożonego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian 
w budżecie Miasta na 2011 rok i obejmuje:
1) w załączniku nr 1:
- korekta dochodów i wydatków zgodnie z aktualnym projektem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Miasta Ełku na 2011r,
- przesunięcie wykupu w wysokości 1 450 000 zł obligacji planowanych do wyemitowania 
w 2012 z roku 2013 na rok 2026 – 2027 (tym manewrem wskaźnik w roku 2014 jest  
zgodny z założeniami ustawy o finansach publicznych),
2) w załączniku nr 2:
- korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2011-2027 zgodnie z załącznikiem 

nr 1,
3) w załączniku nr 3:
1. zmiany w przedsięwzięciach inwestycyjnych: „Modernizacja ul. Bema”, „Modernizacja 

ulicy Nadrzecznej i Brzozowej”,
2. zmiany w przedsięwzięciu „Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej”, 



zgodnie z aktualnym projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku 
na 2011r.

Ponadto  w  związku  z  uwagami  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotyczącymi  braku 
zabezpieczenia środków na wydatki zawarte w uchwale intencyjnej podjętej przez Radę 
Miasta  Ełku  o  przystąpieniu  do  projektu  „Odlotowa  Polska  Wschodnia”  będą 
wprowadzone autopoprawki.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski zwrócił się z prośbą, aby przygotować 
jednolity tekst projektu uchwały uwzględniający wszystkie zmiany.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 2 
głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2011 – 2027.

* * *
Inspektor  ds. planowania i realizacji  budżetu – Barbara Dąbrowska omówiła projekt 

uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w latach 2011 - 2012.    
Uchwała dotyczy emisji obligacji komunalnych w 2011 roku na kwotę 15 800 000 zł oraz 
na 2012 na kwotę 3 450 000 zł, zgodnie z wieloletnią prognozą finansową Miasta na lata 
2011 – 2027.
Pozostała planowana na 2011 rok kwota z emisji obligacji komunalnych – 4 100 000 zł, 
wynika z podjętej uchwały Nr III/15/10 Rady Miasta Ełku z dnia 21 grudnia 2010 r.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie  emisji 
obligacji komunalnych w latach 2011 - 2012. 

* * *
Naczelnik Wydziału  Planowania Przestrzennego i  Gospodarki  Nieruchomościami – 

Sławomir  Chilicki  omówił  projekt  Postanowienia w sprawie nieprzystąpienia do zmiany 
fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Ełk 
zwanego „EŁK – osiedle JEZIORNA”.   Zmiana w planie miałaby dotyczyć nieruchomości 
oznaczonych nr 3653/13, 3668/12 oraz 3654/10 i polegałaby na umożliwieniu  budowy 
garażu wolno stojącego na tym terenie oraz dopuszczeniu funkcji usługowych w obrębie 
kwartału  14MN.  Po  przeanalizowaniu  wniosku  stwierdzono,  że  zmiana  planu  na  tak 
niewielkim  obszarze  jest  mało  korzystna  pod  względem  ekonomicznym.  Szacowana 
wartość  opracowania  zmiany  tego  planu  wyniosłaby  ok.  10.900  zł.  Jak  wynika 
z  dotychczasowej  polityki  miasta,  dopiero  po  wystąpieniu  kilku  przesłanek  do  zmiany 
planu miejscowego, obejmujących wystarczająco duży obszar,  Rada Miasta podejmuje 
uchwały w przedmiotowych sprawach.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  zwrócił  uwagę,  że  w  treści 
Postanowienia powinien być  zatem również argument  nie  tylko finansowy ale  również 
wynikający z kwestii merytorycznej. Prosi zatem o uzupełnienie treści Postanowienia. 
Członkowie Komisji  przystąpili  do zaopiniowania projektu Postanowienia, w głosowaniu 
wzięło udział 13 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  Postanowienia  w  sprawie 
nieprzystąpienia  do zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  fragmentu  miasta  Ełk  zwanego  „EŁK  –  osiedle  JEZIORNA”  wraz 
z wnioskiem o uzupełnienie zapisów  wynikających  z kwestii merytorycznej.

* * *
Naczelnik  Wydziału   Planowania Przestrzennego i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Sławomir  Chilicki  omówił  projekt  Postanowienia  w  sprawie   nieprzystąpienia  do 



opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu, 
obejmującego  obszar  ograniczony:  ulicą  Bema,  ulicą  Suwalską,  rzeką  Ełk  i  terenem 
Prefabetu. 

Wnioskodawcy,  którzy  nabyli  swoje  nieruchomości  od  FSO  obecnie  dążą  do 
uniezależnienia  sieci  infrastruktury technicznej  od  sieci  należących do FSO.  Nie  mają 
jednak  możliwości  wykonania  przyłącza  do  sieci  w  ul.  Suwalskiej  ze  względu  na  jej 
parametry.  Proponuje  się  nie  przystępowanie  do  opracowania  planu,  ponieważ 
uchwalenie  planu  związane  jest  z  wysokimi  kosztami,  a  nie  rozstrzygnie  problemu 
wnioskodawców. Ponadto ustalenie trasy sieci infrastruktury technicznej może nastąpić w 
drodze decyzji administracyjnej.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  powiedział,  że  podobnie  jak 
w przypadku Postanowienia dot. os. Jeziorna w treści tego Postanowienia powinien być 
również argument nie  tylko finansowy ale również wynikający z kwestii  merytorycznej.  
Prosi zatem o uzupełnienie treści Postanowienia. 
Członkowie Komisji  przystąpili  do zaopiniowania projektu Postanowienia, w głosowaniu 
wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 2 
głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  Postanowienia  w  sprawie 
nieprzystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu,  obejmującego  obszar  ograniczony:  ulicą  Bema,  ulicą  Suwalską,  rzeką  Ełk 
i terenem Prefabetu wraz z wnioskiem o uzupełnienie zapisów  wynikających  z kwestii  
merytorycznej.

* * *
Inspektor Wydziału PiSS Piotr Gałuszka omówił projekt uchwały w sprawie  wyrażenia 

woli  współpracy z  miastem Orbassano we  Włoszech.  Przyjęcie  deklaracji  przez Radę 
Miasta  Ełku  będzie  zwieńczeniem wcześniejszych  rozmów i  oficjalnie  potwierdzi  chęć 
zacieśnienia  kontaktów  i  ułatwi  realizację  konkretnych  działań.  Pozwoli  to  również 
realizować  nowe  projekty  przy  udziale  funduszy  unijnych.  Partnerstwo  miast  stanowi 
istotny element integracji społeczeństw Unii Europejskiej.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z miastem Orbassano 
we Włoszech.

* * *
Naczelnik  Wydziału  SiR  Renata  Samełko  omówiła  projekt  uchwały  zmieniający 

Uchwałę Nr L/467/10 Rady Miasta Ełku z dnia 30 marca 2010 roku w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Miasta 
Ełku.

W  dniu  10  marca  b.r.  Prezydent  miasta  Ełku  ogłosił  nabór  wniosków  w  ramach 
konkursu  o  udzielenie  dotacje  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty 
budowlane  przy  zabytkach  wpisanym  do  rejestru  zabytków  usytuowanych  na  terenie 
Miasta Ełku. Termin składania wniosków upłynął 22 kwietnia b.r. W dniu 11 maja 2011 r.  
odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej do oceny wniosków w/w sprawie. Podczas 
spotkania Komisja stwierdziła  konieczność doprecyzowania oraz zmienienia zapisów w 
załączniku  nr  1  Regulamin  Pracy  Komisji  rozpatrującej  wnioski  o  udzielenie  dotacji  
celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych  do  rejestru  zabytków  na  terenie  Miasta  Ełku  stanowiącym  załącznik  do 
Uchwały Nr L/467/10 Rady Miasta Ełku z dnia 30 marca 2010 roku w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Miasta 



Ełku.  Dodano zapis:  „Wnioskodawca ma prawo na uzupełnienie braków formalnych w 
złożonym wniosku lub dokumentacji w ciągu 7 dni od otrzymania pisma informującego”. 
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr L/467/10 Rady Miasta Ełku z dnia 30 
marca 2010 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków na terenie Miasta Ełku.

Do punktu  5- go 
Radni zwrócili uwagę na następujące problemy:
− niebezpieczne przejście dla pieszych na ul. Wojska Polskiego na wysokości Banku 

PKO BP – należałoby chociażby na teraz, jako rozwiązanie prowizoryczne wykonać 
tam azyl dla pieszych – wniosek radnego Dariusza Wasilewskiego,

− konieczność  wykonania  azylów dla  pieszych  istnieje  również  na ul.  Suwalskiej  na 
wysokości Państwowej Straży Pożarnej oraz Powiatowego Urzędu Pracy – wniosek 
radnego Wojciecha Kwiatkowskiego,

− pilna konieczność uporządkowania terenu przy zjeździe do plaży miejskiej oraz skarpy 
od strony ul. Pięknej pomiędzy zjazdem a schodami terenowymi  - wniosek radnego 
Wojciecha Kwiatkowskiego,

− wyjaśnienie, czy od prywatnego właściciela pobierana była opłata za koszenie – teren 
przy parkingach na zbiegu ulic  Kilińskiego-Piękna.  Usługa była  wykonywana przez 
PUK. Zwrócenie baczniejszej  uwagi  na miejsca,  które wymagają uporządkowania i  
wykoszenia  trawy  oraz  chwastów,  a  są  terenem  miejskim  -  wniosek  radnego 
Wojciecha Kwiatkowskiego.

 
Do punktu  6- go 

Członkowie  Komisji  udali  się  na   teren  realizacji  inwestycji  „Budowa  Zakładu 
Unieszkodliwiania Odpadów komunalnych wraz ze składowiskiem odpadów w Siedliskach 
k/Ełku”.
Po obiektach oprowadzał radnych Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami „Eko-
MAZURY” sp z o.o. Edward Palczewski.

Pomimo długiego okresu zimowego oraz napotkanych problemów natury formalno-
prawnej  stan wykonanych prac na placu budowy Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów 
komunalnych  wraz  z  kwaterą  odpadów  balastowych  w  Siedliskach  k/Ełku  przebiega 
według  założonego  planu.  Ogół  wykonanych  prac  budowlanych  nowo  powstających 
obiektów na terenie budowy w Siedliskach jest już na przysłowiowym półmetku.
W końcowej fazie realizacji znajduje się: 
• budynek  administracyjny  z  salą  edukacyjną,  powierzchnia  400  m2  wraz  z  salą 

edukacyjną, 
• budynek obsługi wag wraz z zadaszeniem, 
• hala segmentu obróbki mechanicznej i manualnej odpadów komunalnych zmieszanych 

i zbieranych selektywnie, 
• Punkt Dobrowolnego Gromadzenia Odpadów, 
• hala instalacji intensywnej stabilizacji tlenowej. 
Jednocześnie realizowane są roboty związane z budową:
• hali demontażu odpadów wielkogabarytowych, sprzętu RTV i AGD, 
• garażu dla pojazdów kołowych z zapleczem sanitarnym, 
• segmentu odbioru i magazynowania odpadów niebezpiecznych, 
• boksów na paliwo z frakcji energetycznej odpadów i boksów na surowce wtórne. 



Prowadzona  jest  również  budowa  kwatery  odpadów  balastowych.  Realizacja  robót 
budowlanych  i  montażowych  przy  budowie  kwatery  wynosi  około  12%.  Rozpoczęto 
opróżnianie Zbiornika „A” – miejsca budowy kwatery odpadów balastowych. 
Zrzuconych zostanie około 50 000 m3 zgromadzonej w zbiorniku zanieczyszczonej wody 
poprzez system kanalizacyjny wybudowany w 2010 roku, a następnie gminną i miejską 
siecią  kanalizacyjną,  ze  zbiornika  wodnego  o  powierzchni  ok.  3  ha,  wprost  do 
oczyszczalni ścieków w Nowej Wsi Ełckiej.
Dobiegają również końca prace związane z budową:
• zbiornika dwukomorowego, do którego będą trafiać ścieki i odcieki technologiczne, 
• zbiornika permeatu t.j. zbiornika oczyszczonych ścieków technologicznych, 
• systemu infrastruktury podziemnej. 
Ważną  kwestią  jest  również  sprawa  drogi  dojazdowej  do  zakładu,  która  musi  być 
przebudowana. Koszt tej inwestycji to ok. 3 mln zł. Ten wydatek nie mieści się w projekcie, 
gdyż właścicielem drogi jest inny podmiot.

Nasz  projekt  jako  jeden  z  pierwszych  otrzymał  dofinansowanie  z  programu 
infrastruktury i środowiska. 

Projekt inwestycyjny „Budowa Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów komunalnych wraz 
ze składowiskiem odpadów w Siedliskach k/Ełku” jest w tej chwili najbardziej nowoczesny 
w kraju. Przewidujemy, że trafi do nas 42 tys. ton odpadów rocznie. Każda gmina z mocy 
ustawy  stała  się  w  tej  chwili  właścicielem  odpadów  i  musi  prowadzić  gospodarkę 
odpadami. Każdy z mieszkańców naszego miasta będzie płacił tzw. opłatę „śmieciową”.
 
 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                     Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                     Wojciech Kwiatkowski
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